
واکنش جامعه کشتی به سقوط آزاد تیم ملی کشتی آزاد در پاریس

تولدت مبارک« جهان پهلوان«

بعد از نتایج فاجعه برانگیز و حذف تمام کشتی 
کاروان  شدن  نهم  و  دوم  روز  در  ملی  تیم  گیران 
کشتی آزاد ایران در مسابقات جهانی پاریس و عدم 
راهیابی تیم ملی به مسابقات جهانی کشتی آمریکا 
را  مسابقات  این  مورد  در  کشتی  اهالی  نظرات   ،

منتشر    می کنیم.
رسول خادم ) رییس فدراسیون کشتی(

ای  تجربه  کم  نفرات  اکثرا  ما  گیران  کشتی 
به  بالایی  نفس  به  اعتماد  و  انگیزه  با  اما  بودند، 
برای  فنی  اشتباه  البته  رفتند.  خود  رقبای  مصاف 
با  توانند  می  که  بود  بینی  پیش  قابل  نفرات  این 
این تجربه ارزنده ای که کسب کردند آن را جبران 
کنند. ما از اعتماد به جوانان ضرر نکردیم. به طور 
رضایت  فرنگی  کشتی  ملی  تیم  عملکرد  نسبی 

بخش بود.
را  تیم ملی و کادر فنی تلاش خود  سرمربی 
جوانی  گیران  کشتی  که  همانطور  و  دادند  انجام 
و در مسیر کسب  نیز جوان  ما  فنی  کادر  داریم،  
نقاط ضعف  مرور  به  بتوانیم  باید  و  هستند  تجربه 
خود را مرتفع و نقاط قوت خود را نیز تقویت کنیم .

در  آزادکاران  کلی  نتایج   و  عملکرد  از 
ندارم.نفرات  رضایت  فرانسه  جهانی  رقابت های 
وزن،   یک  جزء  به  جهانی  رقابت های  به  اعزامی 
نفرات برتر مسابقات انتخابی تیم ملی ایران بودند و 
پیش بینی می شد که برخی از آن ها به دلیل کمی 
تجربه یا نداشتن سابقه حضور مناسب در مسابقات 
اما  باشند،  داشته  خوبی  عملکرد  نتوانند  خارجی، 
متاسفانه اکثر آن ها نتوانستند انتظارات را برآورده 

کنند.
شکست  انتخابی،  مسابقات  نتایج  به  توجه  با 
اما  بود  بینی  پیش  قابل  تجربه  کم  نفرات  برخی 
با تجربه تیم مانند احسان پور، یاراحمدی،  نفرات 
حسین خانی و نصیری در حد انتظار ظاهر نشدند.

فنی  کادر  اعضای  و  ملی  تیم  سرمربی  به 
فنی  برنامه های  مدیریت  در  نواقصی  کردم  اعلام 
که  می شد،  ملاحظه  تشک  روی  بر  کشتی گیران 
باید حتما بررسی شود. در جلسه آتی شورای فنی 
کادر فنی دعوت می شوند تا توضیحات خود را ارایه 
دهند و اعضاء در این مورد تصمیم گیری می کنند.
در هرحال ما باید بر برگزاری مسابقات انتخابی 
به عنوان مبنای پوشیدن پیراهن تیم ملی، علیرغم 
تمام تهدیدهایی که برای کسب نتیجه در مسابقات 
مهم برای کادر های فنی دارد، تاکید کنیم  و در 
ضمن بر اساس عملکرد این قهرمانان، نفراتی را که 
عملکرد خوبی  توانند  نمی  المللی  بین  میادین  در 

المپیک  مسابقات  به  که  سال  هر  باشند،  داشته 
نزدیک می شویم، کنار بگذاریم و به دنبال توجه به 
استعدادهای مناسب تر به جای ایشان باشیم و در 
واقع تا المپیک توکیو فیلترهای خود را برای حضور 
انتخابی  مسابقات  در  شرایط  واجد  کشتی گیران 

مرتباً محدودتر کنیم.
مسیر انتخابی تیم ملی باید به تدریج برمبنای 
قابلیت حضور کشتی گیران در مسابقات جهانی ) 
کلاس جهانی( کیفی تر شود. البته می دانم چقدر 
های  هزینه  بعضا  فنی  کادرهای  و  است  دشوار 
سنگینی در این باره خواهند داد. اما این تنها راهی 
نتایج  به  اتکاء  از  را کم کم  ایران  است که کشتی 
پر  و  ساده ترین  وگرنه  داد.  خواهد  نجات  مقطعی 
سود ترین روش که برخی معتقدند با شرایط افکار 
سیستم  ورود  دارد،  بیشتر  سازگاری  نیز  عمومی 
نفع  به  روش  این  اما  است،  کشتی  به  گلخانه ای 

کشتی نیست.
محمد طلایی  )سرمربی تیم ملی کشتی آزاد(
برخی از ملی پوشان در مسابقات جهانی فرانسه 

دور از حد انتظار و بسیار ضعیف ظاهر شدند.
برخی از ملی پوشان دور از حد انتظار و بسیار 
ایران  اندازه کشتی  اصلا در  و  ضعیف ظاهر شدند 
محمدی،  امیر  احمدی،  یار  پیمان  نکردند.  مبارزه 
در  عنوان  هیچ  به  اطری  رضا  و  احسان پور  بهنام 
حد و اندازه های خودشان کشتی نگرفتند و بسیار 

ضعیف ظاهر شدند.
خودش  اندازه های  و  حد  در  محبی  یدالله 
آورد  بدست  که  بردی   2 با  شاید  و  گرفت  کشتی 
مدال  به  می توانست  هم  او  حتما  وگرنه  شد  قانع 

اثر اشتباهات  بر  برسد. نصیری و حسین خانی هم 
فنی که داشتند نتوانستند صاحب مدال شوند.

از  جهانی  رقابت های  در  امروز  ما  اگر  شاید 
برخی از چهره های نامدارمان بدون در نظر گرفتن 
همه  الان  می کردیم  استفاده  انتخابی  فرآیند 

خوشحال بودند.
عنوان  هیچ  به  تیم  عملکرد  از  مجموع  در 
جدیدی  نسل  اینکه  برای  اما  نداریم،  رضایت 
پای  باید  کنیم  معرفی  کشورمان  کشتی  به  را 
مسابقات انتخابی بایستیم و البته عملکرد خارجی 

کشتی گیران را نیز مد نظر قرار دهیم.
در جلسه شورای فنی حاضر می شوم و گزارش 
عملکرد خود، اعضای کادر فنی و کشتی گیران را 
به اعضا ارائه می دهم و در نهایت تابع تصمیم این 

عزیزان و فدراسیون هستم.
امیر توکلیان) مربی تیم ملی کشتی آزاد(
عواقبی  گاهی  ملی  تیم  انتخابی  به  پایبندی 
تجربه تر  با  نفرات  از  جهانی  مسابقات  در  و  دارد 

انتظار بیشتری داشتیم.
بیشتری  انتظار  تجربه تر  با  نفرات  برخی 
گاهی  ملی  تیم  انتخابی  به  پایبندی  اما  داشتیم 
و  دل  به جوان ها  دادن  دارد.میدان  عواقبی  چنین 
جرات می خواهد که ما این کار را کردیم و نمی توان 
است  درست  کرد.  استفاده  دیگر  نفرات  از  ابد  تا 
توجه  با  آینده  نهمی در  این  اما  نهم جهان شدیم 
جوان ها  به  دادن  میدان  و  فرایند  به  پایبندی  به 

می تواند ثمرات مثبتی داشته باشد.
را  رحیمی  و  قاسمی  مثل  نفراتی  همیشه 
نمی توان استفاده کرد و باید به باقی نفرات میدان 

داد تا با استفاده از این میادین تجربیاتی به دست 
آوردند.

بی شک حسن یزدانی ستاره تیم بود اما مگر 
میدان  با  باید  کرد،  درست  می توان  یزدانی  چند 
دادن به همین جوان ها بازهم قهرمان دنیا درست 

کنیم.
از  بودند و کمتر  انتظار  از  برخی دور  هرچند 
حد خود کشتی گرفتند اما اینجا میدان جهانی بود 
و تجربه بزرگی برای کشتی گیران و کادرفنی ایجاد 
شد، بی شک باید عوامل مختلف را بررسی کنیم تا 
بتوانیم برای آینده برنامه مدون تری را ایجاد کنیم.
محمد حسین محبی) پیشکسوت کشتی(
نفرات برتر مسابقات انتخابی در این رقابت ها 
حضور داشتند و فدراسیون و مجموعه شورای فنی 

پای این مسابقات ایستاد.
متاسفانه برخی از نفرات اعزامی باوجود تجربه 
مناسبی  عملکرد  بین المللی  میادین  در  حضور 
نداشتند. احسان پور، نصیری، حسین خانی، اطری و 
محمدی نفراتی بودند که باید در مورد آنها تجدید 

نظر شود.
تیم های  انتخابی  فرآیند  به  باید  همچنان 
جواب  آتی  سال های  در  زیرا  باشیم  پایبند  ملی 
و  خارجی  عملکرد  باید  پس  این  از  اما  می گیریم، 
برون مرزی  رقابت های  در  کشتی گیران  مبارزات 
مدنظر قرار گیرد. به نظرم فارغ از حسن یزدانی که 
یک کلاس کشتی جهانی دارد و تا حدودی نماینده 
سنگین وزن، سایر نفرات اصلا در حد و انتظار خود 

ظاهر نشدند.
باید  کادرفنی  فنی  شورای  جلسه  در  قطعا 
توضیحات خود را ارائه دهد تا در نهایتا شورای فنی 
منطقی  تصمیمی  قطعا  ما  اما  کند،  تصمیم گیری 

خواهیم گرفت.
ابراهیم جوادی ) عضو شورای فنی کشتی آزاد(

آزاد در مسابقات  تیم ملی کشتی  از عملکرد 
جهانی راضی نیستم و به نظر من آنها می توانستند 

عملکرد بهتری داشته باشند.
بین  در  نصیری  و  حسین خانی  احسان پور، 
متاسفانه  داشتند.  را  عملکرد  بدترین  کشتی گیران 
جلو  حریف  از  ما  آزادکاران  کشتی،  چندین  در 
شکست  و  کرد  تغییر  نتیجه  یکباره  به  اما  بودند، 

خوردند.
کشتی های  می توانستند  ما  کشتی گیران 
به نظر من کادر فنی در کسب  اما  بگیرند  بهتری 
نتایج تقصیری نداشتند. به هر حال این تیم،  این 

جوان شده و باید به آنها فرصت داد.

که  روزگاری  در  تا  می داریم  پاس  را  رفتنش  و  آمدن  ساله  هر 
سخت محتاج مروت و جوانمردی است، به داشتن پهلوانی زیبا رو و 
نیک سیرت به نام غلامرضا تختی ببالیم و با افتخار یادش را گرامی 

بداریم.
غلامرضا تختی پنجم شهریور ماه سال ۱۳۰۹ در محله خانی آباد 
تا  شد  مروت  و  پهلوانی  نماد  .تختی  گشود  جهان  به  چشم  تهران، 

آیندگان هم اسم و رسمش را پاس بدارند.
جهان پهلوان تختی یک مدال طلا، دو نقره و یک مقام چهارمی 
المپیک و یک طلا و دو نقره قهرمانی جهان به همراه طلای بازی های 
جهان  جاودان شدن  رمز  اما  دارد  خود  زرین  کارنامه  در  را  آسیایی 
پهلوان ذره ای به ویترین پر از مدالش ارتباط نداشت؛ آن چیزی که 
تختی را ماندگار کرد و هیچ گاه خاطرش از قلب مردم بیرون نرفت، 
پهلوانی، مردم داری، دستگیری افتادگان و مهربانی اش در قبال همه 

- از مردم کوچه و بازار گرفته تا هم تیمی هایش - بود.

و  نام  شدنش  آسمانی  از  دهه  چهار  به  قریب  گذشت  وجود  با 
تختی  ماندگار.  و رسمش  اسم  و  است  زبان ها  ورد  مرامش همچنان 
با مدال هایش به قلب مردم رسوخ نکرد بلکه مهربانی های بی حد و 
حصرش او را ماندگار کرد. تختی به عشق مردم زیست و هیچ گاه از 
آن ها جدا نشد. همیشه یار و یاور محرومان بود و دستگیر افتادگان و 

این همان رمز جاودانگی »جهان پهلوان« است.
کوچه  در  چه  و  حریفان  پنجه  در  پنجه  و  نبرد  میدان  در  چه 
بازار، همواره منش پهلوانی و اخلاق مداری را فراموش نکرد و به  و 
آن پایبند بود. ۳۷ سال بیشتر زندگی نکرد اما همین عمر اندک را 
وقف مردم کرد و برای آن ها زیست. طول عمرش کوتاه بود اما عمق 
وجودش چنان بلند است که سال ها است مردم ایران، پهلوانی را با 

نام تختی معنا می کنند.
هیچ چیز را برای خودش نخواست؛ او از خود گذشت تا به خدا 
رسید. نیم قرن از رفتن غریبانه اش می گذرد اما تختی و راه و رسمش 

زنده  پهلوانی همچنان  و  تا مردانگی  نخواهند رفت  یادها  از  هیچگاه 
بماند و از یادها نرود.

پهلوان تولدت مبارک …

پاسخ مالیاتی ها به مسدود شدن حساب های سازمان لیگ

سازمان لیگ از سال ٨٧ بدهی مالیاتی دارد
با اعلام  در هفته ای که گذشت سازمان لیگ 
بسته،  را  حسابهای  مالیاتی  امور  سازمان  اینکه 
خود  شده  قطعی  مالیات  به  نسبت  را  اعتراضاتی 
مطرح کرد، در این زمینه سازمان امور مالیاتی هم 
می گوید سازمان لیگ از سال ۱۳٨۷ نسبت به ثبت 
اظهارنامه  ارایه  و  افزوده  ارزش  نظام  در  خود  نام 
و  دارد  مالیاتی  بدهی  سال  آن  از  و  نکرده  اقدام 
اکنون نیز که نسبت به مالیات قطعی خود اعتراض 
کرده مستندات مباحثی که مطرح می کند را ارایه 

نمی کند.
هفته گذشته بود که سازمان لیگ اطلاعیه ای 
شدن  مسدود  موضوع  به  آن  در  که  کرد  صادر 
حساب بانکی سازمان لیگ به دلیل بدهی مالیاتی 

اشاره شده بود.
امور  سازمان  است:  آمده  اطلاعیه  این  در 
اصل  بابت  تومان  میلیارد   ۴۵ مبلغ  کشور  مالیاتی 
تومان  میلیارد   ۱۳۱ و  افزوده  ارزش  بر  مالیات 
جریمه ماده 22 و 2۳ قانون مالیات و عوارض ارزش 
افزوده را برای سازمان لیگ لحاظ کرده  و به دنبال 
آن حساب سازمان لیگ را بسته و مبلغ بیش از یک 
میلیارد تومان از این حساب ها را بلوکه کرده است.

این اطلاعیه با بیان اینکه سازمان امور مالیاتی 
آنچه مستحق  از  بیش  مالیاتی  لیگ  برای سازمان 
است:  آورده  گرفته،  نظر  در  است  آن  پرداخت 
تومانی  میلیون   ۳۳۰ درآمد  مالیاتی  امور  سازمان 
تومان محاسبه کرده  را ۳۳۰ میلیارد  این سازمان 

مالیات  چنین  میلیاردی  درآمد  این  براساس  و 
گرفته اند.  نظر  در  لیگ  سازمان  برای  را  سنگینی 
در صورتیکه از زمان تاسیس سازمان لیگ تا امروز 
تومان  میلیارد   2۴۰ سازمان  این  درآمدهای  کلیه 
ارزش  بر  ازمالیات  نیزمعاف  ازآن  بخشی  بوده)که 

افزوده است(.
ضمن این که از این درآمد فقط ۵ درصد آن 
کلیه  به  مربوط  مابقی  و  لیگ  سازمان  به  متعلق 
از  است.  فدارسیون  و  فوتبال  ها  هیات  باشگاه ها، 
و  لیگ  سازمان  درآمدهای  از   یکی  دیگر  سویی 
تیم های لیگ برتری حق پخش تلویزیونی است که 
چند سالی است محقق نشده که اکنون مسئولان 
مالیاتی، مالیات این درآمد حاصل نشده را هم طلب 

می کنند
به  لیگ  سازمان  نیز  اطلاعیه  این  ادامه  در 
کرده  طلب  مالیات  درباره  دیگری  موارد  توضیح 
سازمان امور مالیاتی از سازمان لیگ پرداخته است، 
مالیاتی فقط  امور  به گفته سازمان  توضیحاتی که 
ادعا شده  و علی رغم مطرح کردن آنها در رسانه ها 
امور مالیاتی  به سازمان  از مستندات ان  هیچ یک 

کشور ارایه نشده است.
در همین زمینه محمدرضا نوری، رئیس امور 
مالیاتی شهر و استان تهران در گفت وگو با ایسنا، 
به  که  است  بوده  مکلف  لیگ  سازمان  کرد:  اظهار 
عنوان یک مودی در نظام مالیات بر ارزش افزوده 
ثبت نام کند و نسبت تسلیم اظهار نامه و پرداخت 

این  متاسفانه  کند،  اقدام  قانون  مالیات خود طبق 
سازمان نسبت به تکالیف قانونی خود عمل نکرده 
است. در نظر داشته باشید که سازمان لیگ از پاییز 
میکرده  عمل  خود  قانونی  تکالیف  به  باید   ۱۳٨۷

ولی متاسفانه چنین نکرده است.
وی افزود داد: علاوه بر این، سازمان لیگ هیچ 
نداشته  مالیاتی  امور  با سازمان  گونه همکاری هم 
برای  مالیاتی  نظام  در  ما  همکاران  طبیعتا  است. 
افزوده  ارزش  به  مالیات  مقررات  و  قوانین  اجرای 
اقدام کرده و در این راستا اقدام به دریافت و بررسی 
مستندات و مدارک مرتبط به فعالیت های سازمان 
به  نسبت  مدارک  این  بر  مبتنی  تا  اند  کرده  لیگ 

مطالبه مالیات ارزش افزوده تصمیم گیری کنند.
نوری گفت: ممکن است تصمیم گرفته شده 
باشد، ولی  اعتراض سازمان لیگ قرار گرفته  مورد 
این امر باید در جریان دادرسی مورد پیگیری قرار 
اعتراضاتی  لیگ  سازمان  که  باخبریم  ما  بگیرد. 
و  کرده  مطرح  شده  مطالبه  مالیات  به  نسبت 
اساسا  اما  اند،  داشته  ما  ادارات  به  هم  مراجعاتی 
با مطرح کردن مسایل کلی و توجیه کردن برخی 
موارد از ارایه مستنداتی که موید ادعاهایشان باشد 

امتناع کرده اند.
مستندات  باید  لیگ  سازمان  داد:  ادامه  وی 
ارایه داده و توضیح دهد که چرا و بر چه  خود را 
مبنایی مالیات مطالبه شده از سوی سازمان مالیاتی 
را نمی پذیرد، ولی متاسفانه همکاری لازم از سوی 

این سازمان انجام نمی شود.
 ۱۳۹۶ سال  فروردین  در  کرد:  بیان  نوری 
برگه های قطعی صادر شد و سازمان لیگ موظف 
را  افزوده خود  ارزش  مالیات  با آن  بر  بوده مبتنی 
پرداخت کند، ولی چنین نکرده و با منقضی شدن 
زمان، سازمان مالیاتی طبق قانون در جهت وصول 
بینی  پیش  اجرایی  های  شیوه  مالیاتی  مطالبات 
شده را به کار بست و بستن حسابهای بانکی هم در 
همین راستاست که انجام شد و  مبلغی که در ان 
حساب بود، برداشت شد. )که البته بخشی ناچیزی 

از بدهی مالیاتی سازمان لیگ به حساب می آید(
این مقام مسئول ادامه داد: اگر سازمان لیگ 
ارایه  با  قانونی  مسیر  از  می تواند  دارد  اعتراض 
مستندات خود آن را پیگیری کند و ما فکر میکنیم 
که کشاندن بحث به رسانه ها راهکار حل این مساله 
این  ها  رسانه  در  موارد  این  کردن  مطرح  نیست. 
میخواهد  لیگ  سازمان  که  میکند  ایجاد  را  شبهه 
از پرداخت مالیات خود سر باز زند و اینکار حرکت 

پسندیده ای نیست.
امور  سازمان  حال  هر  به  کرد:  بیان  نوری 
اعتراضات  به  تا  است  بوده  آماده  همیشه  مالیاتی 
شامل  این  و  کند  رسیدگی  خود  مودیان  مالیاتی 
سازمان لیگ هم می شود، ولی طبیعی است که اگر 
سازمان لیگ اقدام به همکاری نکند، سازمان امور 
قانونی خود در  به وظایف  قانون  نیز طبق  مالیاتی 
جهت دریافت مالیات حقه دولت اقدام خواهد کرد.

هیات مدیره استقلال دو بازی به منصوریان فرصت داد

ابقا مشروط سرمربی آبی های پایتخت
اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال پس از بررسی شرایط فنی 
تیم فوتبال این باشگاه یک بازی در جام حذفی و یک بازی در لیگ 

به سرمربی آبی ها فرصت دادند تا حتما پیروز شود!
حسن زمانی پس از نشست اعضای هیات مدیره باشگاه استقلال 
در  گفت:  شد  اتخاذ  که  تصمیماتی  و  شده  مطرح  موارد  مورد  در 
را مطرح کردیم  هایی  باشگاه صحبت  اقتصادی  و  فنی  مورد کمیته 

و تصمیماتی هم گرفتیم.
هیات  گفت:  نشست  این  در  تصمیم  مهمترین  مورد  در  زمانی 
مدیره جمع بندی کرد که دو بازی به منصوریان فرصت داده شود. 
یک بازی در جام حذفی و یک بازی هم در لیگ برتر. آقای منصوریان 

باید هر دو بازی را ببرد. 
هستید  منصوریان  حضور  مخالف  شما  اینکه  مورد  در  وی 

گفت: اینطور نیست. اعضای هیات مدیره با دو بازی فرصت به آقای 
گذاشتم.  احترام  جمع  رای  به  هم  من  و  کردند  موافقت  منصوریان 
حتما باید این دو بازی را ببرد در غیر این صورت به فکر گزینه های 

بعدی خواهیم بود.
یک  استقلال  اگر  که  مسئله  این  به  واکنش  در  زمانی  حسن 
بازی را ببرد و یک بازی را ببازد تکلیف چه می شود گفت: هیات 
مدیره به این نتیجه رسید که تیم باید در هر دو بازی برنده شود. 
دو  هر  باید  ببازد.  را  بازی  یک  و  ببرد  را  بازی  یک  که  نمی شود 

بازی را ببرد. 
های  غیبت  مورد  در  استقلال  باشگاه  مدیره  هیات  عضو 
محمدحسین قریب نیز گفت: ایشان باید به جلسه هیات مدیره می 
آمدند و صحبت هایشان را انجام می دادند. انتظار داشتیم که حداقل 

وزیر  باید  نیامدند.  بازهم  اما  باشند  داشته  حضور  امروز  نشست  در 
ورزش در این مورد تصمیم گیری کنند. 

جواد قراب دیگر عضو هیات مدیره باشگاه استقلال نیز در پاسخ 
تقویت  یا  اعضای کادر فنی  تغییر در  احتمال  آیا  این پرسش که  به 
آن وجود دارد گفت: چنین چیزی صحبت ندارد. آقای منصوریان به 
کادر فنی اش اعتقاد دارد و با یکدیگر ادامه خواهند داد و نیازی به 

تغییرات وجود ندارد. 
ایشان دوست  با  وی در مورد غیبت قریب نیز گفت: شخصا 
را  یابند  نمی  حضور  جلسات  در  وی  اینکه  دلیلی  اما  هستم 

دانم.  نمی 
به  گفت:  استقلال  از  خارجی  بازیکنان  شکایت  مورد  در  قراب 

دنبال این هستیم که این مشکلات را حل کنیم. 
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افاضات مسعودی
آیا استقلال دوباره به جاده موفقیت باز می گردد؟!
هفته پنجم مسابقات لیگ برتر با باخت استقلال در برابر پدیده همراه بود و 
استقلال حالا از پنج بازی فقط چهار امتیاز کسب کرده و در رتبه های دورقمی 
تیم خوب  برای  بدون شک  که  زند. جایگاهی  پا می  و  انتهایی جدول دست  و 
تحلیل  و  آنالیز  به  نیاز  و  رسد  می  نظر  به  عجیب  استقلال  چون  ای  پرمهره  و 
کارشناسان فن دارد که چرا این تیم با این همه تدارکاتِ پیش از فصل توانایی 
پیروزی در برابر حریفان و از همه مهم تر باز کردن دروازه آنها را ندارد و حالا 

در پنج بازی فقط یک گل به ثمر رسانده است. اگر به عملکرد منصوریان در نیم فصل مشابه سال قبل 
نگاهی بیندازیم، می بینیم که او در یازده بازی ابتدایی لیگِ سال گذشته با کسب ۱۵ امتیاز و میانگین 
۱.۳ امتیاز در هر بازی یکی از ضعیف ترین تیم های چندسال اخیر استقلال را رهبری می کرد و چه 
بسا اگر نتایج درخشان نیم فصل دوم و تحول ناگهانی این تیم نبود دیگر منصوریانی وجود نداشت که 
بخواهیم پیرامون عملکرد فصل جدید استقلال و این مربی جوان نقد یا تحلیل بنویسیم. این فصل نتایج 
استقلال به مراتب ضعیف تر از نتایج سال گذشته است و کسب ۴ امتیاز از پنج بازی و میانگین ٨.۰ 
علیرغم جذب  امسال  لیگ  در  استقلال  نیست.  پذیر  توجیه  اصلًا  استقلال  تیمی همچون  برای  امتیاز 
بازیکنان خوب و همچنین تجربیات مفید سال گذشته، نتایج خوبی کسب نکرده و ضعف فنی این تیم 
در کسب نتیجه چیزی نیست که قابل کتمان باشد و بتوان از آن چشم پوشی کرد. هوادار استقلال هم 
حق دارد از این تیم گلایه و انتقاد کند و از منصوریان و کادر فنی توضیح بخواهد که چرا تیمی که سال 
گذشته به هماهنگی رسیده بود از هم پاشید و ثبات، بعنوان یکی از مهم ترین اصول فوتبال، در استقلالِ 
فعلی وجود ندارد . منصوریان که بعد از باخت در برابر پدیده از نتیجه بازی شوکه شده بود و اعتراض 
شدید هواداران را می دید و می شنید تصمیم گرفت چند روزی حرف نزند تا مبادا احساسی عمل کرده 
باشد و تصمیماتی بگیرد که بعداً از آن پشیمان شود. یکی از درست ترین و قابل دفاع ترین تصمیماتی 
که شاید در این دوسال اخیر از منصوریان شاهد بودیم و اگر دیگر تصمیماتش نیز مانند این تصمیم 
درست و اصولی بود شاید حالا استقلال اوضاع بهتری در لیگ برتر داشت . با این اوصاف باید نشست و 
دید که آیا استقلال می تواند دوباره خودش را پیدا کند و آیا منصوریان قادر است این تیم را دوباره به 

جاده موفقیت بازگرداند یا خیر؟!
مسعود عطری

چهره روز 
عادل مجللی و نخستین مدال جهانی

نامش را از دیروز به کتاب ورزش ایران سنجاق کرد تا یادمان باشد که او 
نخستین ایرانی است که در تاریخ قایقرانی کشورمان مدال جهانی می گیرد. عادل 
مجللی ،  در رقابتهای قایقرانی آبهای آرام قهرمانی جهان که در کشور چک در 
جریان است موفق شد در فینال A رقابتهای کانو کانادایی و در مسافت 2۰۰ متر 
در مصاف با رقبایی از کشورهای اسپانیا، قزاقستان، مجارستان، روسیه، گرجستان، 
بلاروس، لیتوانی و لهستان به مقام سوم مسابقات دست یابد و نخستین برنز تاریخ 

ورزش ایران در رقابت های جهانی قایقرانی را کسب کند.

اخبار
رقم طلب دقیق مانوئل؟ الان یا الان؟!

طاهری: پرسپولیس وارد بحران شده است
مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بستر موفقیت فنی این تیم را موازی با حرکت مالی آن نمی داند و این 

مساله را مشکل بزرگ و بحرانی این تیم عنوان می کند.
علی اکبر طاهری، در چهارمین فصل حضورش در پرسپولیس علیرغم موفقیت فنی و کسب عناوین 
جالب توجه برای سرخپوشان با مشکل بزرگی از حیث تامین منابع مالی مواجه شده است. اتفاقی که 
علیرغم راهکارهای مناسب مالی با توجه به بدهی های قدیمی آنها را در بحران قرار داده است. او در این 

ارتباط به توضیح می پردازد و البته دولت را به کمک فرامی خواند. 
عدد بدهی 20 برابر کمک هواداران است

ما با اپراتور قرارداد بستیم که کارهای جاری مان را پیش ببریم. در کارهای جاری ما پرداخت حقوق، 
دستمزد بازیکنان و کادرفنی، اسکان و سفرهای تیم که شامل هتل، ترانسفر و پرواز می شود را داریم. 
اکنون اما باید از اینها بزنیم تا بدهی های قدیمی صاف شود. عدد این بدهی ها آنقدر بزرگ است که به 
شدت متاثر هستیم. با این حال پرداخت هزینه های جاری ما را دچار کمبود بودجه می کند. مشکلی 
که ما از الان به شدت با آن درگیر هستیم و باید تا یک ماه آینده هیچ هزینه ای نداشته باشیم مربوط 
به بدهی هایی است که باشگاه را تهدید می کند؛ اما مگر می شود هیچ خرجی برای باشگاه نکرد خصوصاً 
تیمی که اکنون درگیر مسابقات حساس و می توان نام آن را ملی گذاشت، است؟ همه انتظار دارند تیم 
برنده شود و ما نیز تعهداتی به بازیکنان داریم. به این مسائل باید اکنون توجه خاص شود. دست هواداران 
واقعاً درد نکند و دست تک تک آنها را می بوسم و تشکر می کنم که رقم خوبی تقدیم باشگاه کردند و ما 
نیز آن را اعلام کردیم. اما عدد بدهی ها خیلی بالاتر از این حرف ها است و حدود 2۰ برابر این عدد است 

و باید به شکلی فراهم شود. 
تمام نیروی مان را برای تهیه هزینه ها به کار گرفته ایم

ما با مسئولین در حال رایزنی هستیم؛ وزارتخانه که بودجه ای برای ما ندارد اما انشاالله از طریق 
باید همه کمک کنند از رسانه تا هوادار و دولت و... چرا که اکنون موقعیت  هیات دولت کمک کند. 
تساوی  یک  با  و  کرده  ایجاد  شوق  و  شور  و  علاقه مند  همه  این  که  تیمی  است.  پرسپولیس حساس 
ارزشمند امید را شکل داده نیازمند حمایت بیشتر برای تمرکز در میادین بین المللی است. درست است 
که وزارت محترم ورزش به بخش فوتبال توجه دارد اما این توجه زمانی نمود پیدا می کند که تبدیل 
به عدد و رقم و منتهی به تامین بودجه شود و ما بتوانیم از پس این هزینه ها بر بیاییم. چرا که عدد 
واقعاً از دست ما خارج شده و ما تمام زورمان را برای تامین بودجه جاری و پرداخت بخشی از بدهی ها 

انجام داده ایم. 
میزان طلب مانوئل؟ الان یا الان!

دستیاران مانوئل ژوزه بالای ۴۰۰ هزار یورو طلبکار بودند و این طلب برای خود ژوزه اصلًا عدد ثابتی 
نیست. طبق آخرین محاسباتی که داشتیم بالای یک میلیون و 2۰۰ هزار یورو بوده که البته همانطور 
که گفتم این بدهی روزشمار است و من باید بگویم منظورتان از طلب ژوزه الان است یا الان! )خنده( 
وکیل او نیز خیلی به قول معروف مته به خشاش می گذارد و متاسفانه برای توافق روی اقساطی کردن 

پرداخت ما راه نمی آید.
باید درآمدها را بالاتر ببریم

تغییر اسپانسر نیز با توجه به اینکه گفتم هزینه های جاری و بدهی های گذشته مان پر نوسان است 
هنوز به عدد لازم نرسیده ایم. در ثانی ما باید خودمان راه بیفتیم دنبال سیستم های تازه برای کسب 
درآمد بیشتر باشگاه. به طور مثال باید دنبال ارزش افزوده و سیستم وصل را انجام دهیم تا بتوانیم برای 
باشگاه درآمدزایی داشته باشیم. چیزی که در یکی دو سال اخیر در گذشته زیاد روی آن کار نشده است 
و ما به دنبال این هستیم تا آن را فعال تر کنیم و سهام بیشتری را خود باشگاه در این قضیه بگذارد تا 
درآمدها بالاتر رود. با این حال همه این مسائل باعث می شود تا در شرایط فعلی کفاف هزینه های جاری 

باشگاه صورت نگیرد چراکه این باشگاه هزینه های بالایی دارد.
از تسهیلات تا ارزش افزوده و ... همه راه ها را رفتیم

در بحث تسهیلات و اینکه می گویید با  توجه به قراردادمان با بانک کوثر چرا از آنها وام برای این 
پرداخت صورت نمی گیرد باید بگویم ارگان های دولتی محدودیت های خاص خود را دارند؛ اما در این 
بخش هم ما رایزنی کرده ایم ولی هنوز جوابی نگرفته ایم. شما هر بحث اقتصادی و درآمدزایی که برای 
این باشگاه پیشنهاد داشته باشید را ما پیش از این دنبال کرده ایم اما همانطور که گفتم بدهی های سابق 

امان باشگاه را بریده است. 
چالش همیشگی با صدا و سیما و تبلیغات 

صداوسیما بایستی کمک کند اما انتظاری که ما از آنها داریم برآورده نشد. آنها می توانند حداقل با 
یک خبررسانی خوب کلی از تحریم بودجه ما و تامین منابع ما را انجام دهد. شما همین بلیت فروشی را 
ببینید چقدر جنجال ساختند. چند سال است که روی حق پخش بحث داریم و هیچی گیرمان نیامد. 
اما ما اکنون داریم روی همان  باید کمک کنیم درآمدها بیشتر شود؛  باید تفکر را کلًا عوض کنیم و 
عددهای قبلی دعوا می کنیم. اشکال کار همین است و رویکرد روی درآمدها باید عوض شود. همه می 
خواهند سوار این اندک درآمد شوند. نه! درآمد خوبی از همین تبلیغات و غیره در می آید و باید حق 

باشگاه ها در آن دیده شود. 
کاملا به صعود امیدوار هستیم

با زحمتی که بچه ها و تیم فنی برانکو می کشند همه ما کاملًا خوشبین به صعود هستیم. این جای 
خوشحالی دارد که بازیکنان برای شادی بخش عمده ای از جامعه هر تلاشی از دست شان بربیاید انجام 
می دهند و این قابل تقدیر و ستایش است. پرسپولیس اکنون نماینده ایران محسوب می شود و باید تمام 
تمرکز را روی موفقیت آن قرار داد و موفقیت پرسپولیس نه تنها موفقیت فوتبال ما در مسابقات بین 

المللی که موفقیت تمام ارکان جامعه است. 
رمز موفقیت ما اعتماد و اعتقاد به کادرفنی و بازیکنان و حمایت هواداران بود

اینکه می پرسید خوشحال و خوش شانس هستم که جای افتخاری و مدیریت استقلال نیستم از 
آن سوال های سیاسی است که به دنبال تیتر هستید و دنبال کارهای ژورنالیستی. ما هم در گذشته 
این شرایط را در جدول و نتیجه گیری پشت سر گذاشتیم. ما در آن زمان توکل به خدا کردیم و 
بازیکنان و کادرفنی و هم  از آن هم زحماتی که کشیده می شد هم در بخش فنی و در جمع  بعد 
امیدوار  ما  می شد  باعث  می کردند  صحبت  تیم  فنی  مثبت  عملکرد  از  متفق القول  که  کارشناسان 
باشیم و اعتقاد و ایمان هواداران به تیم را هم نباید فراموش کرد. جواب این اعتماد و ایمان را هم 
ایستادند که حاصل آن  تیم  برای ما سنگ تمام گذاشتند و پای  واقعاً  نهایت گرفتیم. هواداران  در 

تیم است.   نتایج کنونی 


